
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2024-08-26  
kl 20.00-21.15 

 

Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
 
Adjungerade 
Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 

Förhinder  
Jenny Berggren (JB), ledamot 

 

§ 181 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 182 Dagordningen fastställdes med tillägg av en övrig fråga. 
 

§ 183 Föregående Att-göra-lista gås igenom med avrapportering. 
 

§ 184 Ekonomi – Återkoppling möte med Margareta Troein(KVR). Sju ledamöter har fått 
tillgång till dropbox. Fem momentansvariga i specialistexamen behöver få sina 
kongresskostnader täckta, vilket vi uppfattar som rimligt. Nytt system för hantering av 
videoinspelningar verkar kosta 400–500 kr per ST: Konsekvenser för avgifterna för 
kompetensvärdering? 
 

§ 185 Forskning  
- Två ansökningar till resestipendium inkomna (deadline 31/8).  
- Diskussion huruvida SFAM ska ta på sig uppgiften att lämna läsanvisningar, 

prioriteringar och TNT-beräkningar som stöd i tillämpningen av 
kunskapsstyrningens flora av riktlinjer. Tre områden att börja med förslås: 
obesitas, hypertoni och psykisk ohälsa. Fortsatt diskussion hänvisas till 
styrelseinternatet. 

 
§ 186 Remisser 

1. Effektivare tillsyn över apotek, bättre…(SOU 2023:101)  
Beslut: EP och LS läser sammanfattning och avgör om vi ska svara. 
 

2. Hälsoinformatik -System av begrepp för att stödja kontinuitet i vården. 
Beslut: Vi avstår att besvara. 
 



 
 

§ 187 Inför Steningevik – Programmet presenteras. Viktigt med input till vår egen dagordning. 
Inga gäster för den delen. 
 

§ 188 NLS – arbetsgrupp – rapport från möte med DLF – EP och MI redogjorde för 
samarbetet med arbetsgruppen från DLF, nytt möte 23/9. Styrelsen behöver formera en 
arbetsgrupp där MI, PH och AS i första hand ingår. Diskussion om hur många från SFAMs 
styrelse som ska erbjudas deltagande. Förslag varierar från tre från SFAM och tre från 
DLF till obestämt antal.  
 

§ 189 Mindre flytt av möte 29/11 pga Magnus föreläsning i Örebro – Ny tid kl 9-13. 
 

§ 190 Kontrakt med LAK Stockholm – Diskuteras fördelning av överskott där LAK önskar en 
dubblering. Betydelsen av prejudikat lyfts fram samt osäkerheten kring det ekonomiska 
utfallet. Försiktighetsprincip. LAK kan äska mera medel i ett senare skede. 
 

§ 191 Gemensam ”Mässvägg” för kompetensvärderingsrådet och SFAM – Inget egentligt 
behov från styrelsens sida. KVRs mässvägg kan rymmas i deras budget. 
 

§ 192 FaR (återkoppling till Anna Reitberger Marinko) 
Stöd har redan presenterats från SFAM H. En politisk process där vi i princip har blivit 
rundade. 
 

§ 193 Rapport från externa möten 
a) MI och ÅÅ återkopplar från Almedalen. 

 
§ 194 Övriga frågor - LS har haft en dialog med Socialstyrelsen om behov av SK-kurser 2026. 

SFAM H har önskemål om att få med sin kurs om överdiagnostik, men problemet är att 
innehållet inte svarar mot något specifikt delmål. 
 

§ 195 Månadens nyhetsbrev – AL sammanställer ett förslag till utskick v 36. Önskar länkar till 
artiklar. 
 

§ 196 Nästa möte 
Internat 2024-09-17 —19 
 

§ 197 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Anders Lundqvist  Magnus Isacson    
Facklig sekreterare  Ordförande 
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